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1) Schválení zápisu z minulé schůze

2) Výbor vzal na vědomí stanovisko SAS, v kterém se Rada SAS ohrazuje proti tvrzení 

prof. MUDr. Evy Havrdové, CSc., která 23.5.2014 na jednání výboru České neurologické 

společnosti přednesla informaci o údajné nefunkčnosti ambulantního sektoru v neurologii. 

Rada SAS považuje takové generalizující tvrzení za ničím nepodložené, resp. nesmyslné. 

Pověřuje Dr. Jojka, aby tento nesouhlas písemně sdělil výboru České neurologické 

společnosti. Prof. Havrdová by měla buď svůj výrok doložit jasnými platnými daty nebo by 

se měla ambulantnímu sektoru za svůj výrok omluvit. Viz zápis rady SAS z 4.9.2014 - 

http://www.sasp.cz/zapis-z-jednani-rady-sas-4-9-2014

3) Dr. Pretl informoval o návštěvě zasedání výboru ČNS dne 5.9., na kterém bylo 

dohodnuto vytvoření pracovní skupiny, která bude spolupracovat k získání informací o 

činnosti ambulantního sektoru. 

4) Dr. Pretl informoval o proběhlém dohodvacím řízení o hodnotě bodu na rok 2015, kdy 

došlo k nedohodě. SAS se pokusil na poslední chvíli vyjednat se všemi ZP dohodu pro 

naše úhrady v roce 2015, pro  který se však v závěrečném hlasování 21.8.2014 nepodařilo

získat potřebnou dvoutřetinovou většinu (PROTI hlasovali zástupci ČLK, soukromí 

oftalmologové a diabetologové).

5) Dr. Kostka informoval o činnosti SAS v uplynulém období (DŘ 2015, smlouvy po roce 

2015, vyhláška o externí kontrole)

6) Výbor vyzývá členskou základnu, aby se seznámila s požadavky na získání funkčních 

odborností z elektrofyziologie

7) Výbor připomíná svým členům sjezd SAS v termínu 30.10.2014 v Průhonicích

8) Výbor plánuje další setkání se členskou základnou během sjezdu v Ostravě – členy 

bude informovat na webu


